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Abstract (en)
[origin: WO9312188A1] Wire enamels contain: (a) 20 to 50 % by weight of a tris-2-hydroxyethylisocyanurate-modified polyester; (b) 2 to 35 % by
weight of a bismaleinimide resin; (c) 0.1 to 3 % by weight of a catalyst, preferably a titanate catalyst; and (d) 35 to 77 % by weight of an organic
solvent, with respect to the total weight of the wire enamel, amounting to 100 % by weight. Processes for preparing said wire enamels are also
disclosed.

Abstract (fr)
Des vernis pour fils de fer contiennent: (a) 20 à 50 % en poids d'un polyester modifié par du tris-2-hydroxyéthylisocyanurate; (b) 2 à 35 % en poids
d'une résine bismaléinimide; (c) 0,1 à 3 % en poids d'un catalyseur, de préférence un catalyseur au titanate; et (d) 35 à 77 % en poids d'un solvant
organique, par rapport au poids total du vernis pour fils de fer, qui s'élève à 100 % en poids. L'invention concerne également des procédés de
préparation de ces vernis pour fils de fer.
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